
Referat fra FAU-møte 7-24/25 for Sørbø skole 

Dato: Mandag 24.mars 2025 kl. 20:00-21:30 

 
Tilstede: Beathe Sværen-Bryne  1a 

  Sivert Haga Hebnes  1b 

  Lukasz Turek   1c 

Sisilie Lustrup   2b 

  Marte J. Holvik   2c 

  Mette Aamodt   3a 

  Camilla O. Johnsen  3b 

Christian Bjørnsen  3d 

  Eirik Weng   4a 

  Geir Tore Svendsen  4b 

  Janne Mari Særheim  5a 

  Ingjerd Moen    5c 

  Jeanett Angeltveit  6a 

  Cecilie Egeland   6b 

Hilde Kråkenes   6c 

  Maren G. Larsen  7a 

Selamawit B. Gebreigzabher 7c 

 

Ikke tilstede: Deepa Burman   2a 

  Alicia Andersen   3c 

Yemane Asseera  4c 

  Mette A. Wersland  5b 

  Bjarte Sømme   7b 

 

 

 Informasjonssaker  

a. Rektor informerer  

Bygging er i rute. Det ser foreløpig veldig bra ut. Lærerne som er igjen hører en del during, 

når de holder på å rive mur, men elevene virker ikke til å merke så mye av det. Neste skoleår 

skal 5.-7. bort. Resten av trinnene rullerer mellom fløyene i byggeprosessen. Er i gang med ny 

aula.  

 

Holder med arbeid i Felleskogen. Etter 17.mai begynner de med kunstgressbane. Både bane 

og uteområdet i Felleskogen skal være klart til høsten igjen. Delte friminutt på grunn av at 

uteområdet er mindre under byggearbeidet.  

 

Skolen ønsker at skolen skal få lov å la utstyr stå igjen på Figgjo gamle skole, da det blir brukt 

mye unødvendig tid på å flytte begge veier. Regner med at skolen blir brukt igjen.  

 

Ligger godt an med rekruttering.  



SFO-ledere i Sandnes skal delta på videreutdanning.  

 

2. Status komiteearbeid 

a. 17.mai komiteen 

Går fint, ikke helt kontroll, men går greit. Felles sponsor med FAU Ganddal, FAU blir med på å 

arrangere løgnastoget i år. Skal vi foreslå å endre ruten litt, slik at det hører litt til Sørbø og? 

Dette tas videre.  

b. Foreldremøte for Ganddal bydel arrangert av FAU Ganddal, Sørbø og Lundehaugen, samt 

idrettslag skal delta. Elever fra 10.trinn og 7.trinn skal delta. Paneldebatt. Til høsten kommer 

Thorir og skal snakke om å bygge lag. Dersom det blir mye folk nå, sjekker vi muligheten for å 

leie kulturhuset.  

 

3.  Kommunikasjon mellom foresatte i klassene 

 Dette kan tas på FAU-møtet vi arrangerer med klassekontaktene, de får ta diskusjonen. 
 Vedtak: Vi ønsker at FAU-representantene skal være med på formøtet til foreldremøtet.  

 

4.  Henvendelse fra Ganddal skolekorps. 

 Sekretær har mottatt mail fra Ganddal skolekorps som ønsker 5000 i støtte fra FAU. 

 Vedtak: FAU har ikke midler til dette.   

 

5.  Eventuelt  

  Skal FAU arrangere skjermfri uke neste år? Kan dette tas tak i i komiteen som arrangerer  
 disse bydelsmøtene. Få med oss klassekontaktene, Sisilie hører med vi som arrangerer 
 bydelsmøtet. Kan dette være høstarrangementet, som klassekontaktene arrangerer. Dette tar 
 vi opp som sak på neste møte.  


